
Bilag 2

Fra: Tage Skolnik [mailto: tageskol@12move.dk]  

Sendt: 14. december 2007 09:18

Til: KFFAFD_Fritid og Idræt

Cc: Cito; 'Kasper Roelsgaard';  'Per Henriksen';  'Tage Skolnik';  'Kurt Egelund'

Emne: Klager over fordelingen af kunstgræsbanen i Ryparken

Prioritet: Høj

På samtlige klubbers vegne, dog undtaget Skjold, vil Ryparken fodbold udvalg forkortet RFU klage til 
Folkeoplysningsudvalget over fordelingen af tiderne på Ryparkens kunstgræsbane (se Ryparken-
kunstgræs2007-8-endelig.doc). Fordelingen er, efter vores gennemgang af reglerne herfor, langtfra sket i 
henhold til fordelingsprincipperne med henvisning til vedhæftede fordelings manualen 2007_5.
RFU foreslog herefter vedhæftede KFF forslag Anders rev1.xls hvilket ikke vand gehør hos Skjold eller KFF.
For at kunne forstå fordelingssammenhængen, er man nødsaget til at involvere Ryparken såvel som 
fordelingen på Fælleden (se Fælleden grusbanetider.xls).

På et efterfølgende RFU møde med samtlige klubber, ville klubberne da det anderledes efter 
gennemgangen af principperne og fandt herefter frem til følgende forslag se Ryparken-kunstgræs2007-8-
RFU endelig.doc med baggrund i fordelingsprincipperne fra KFF side. I felterne hvor der står RFU, vil RFU 
selv fordele tiderne og som et rotationssystem, hvilket man hidtil har gjort med stor succes igennem 12 år. 
RFU har fået fuldmagt af samtlige implicerede klubber til at handle på deres vegne.
Da træningen går i gang i midten af januar, ønsker vi et møde asap og gerne inden jul.

Vi har forsøgt at løse problemerne både med Skjold og KFF gennem Anders Christensen og Jan Nevers, 
men uden at vi kunne nå til enighed.

Kvitter venligst for modtagelsen pr. mail.

Med venlig hilsen

på RFU's vegne

Tage Skolnik

Tlf.4064 8127


